
PROTOKÓŁ NR XLVIII / 2022 - projekt  

XLVIII Sesja w dniu 25 maja 2022  

Obrady rozpoczęto 25 maja 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:58 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad XLVIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, otworzył obrady XLVIII Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi 100% składu 

osobowego Rady. Poinformował, że Rada Gminy Lipno ma kworum, a podejmowane 

podczas Sesji decyzje  będą prawomocne. 

/w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/  

 

Następnie na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś z Radnych ma zastrzeżenia do 

terminu powiadomienia i sposobu przekazania dokumentów na dzisiejszą Sesję, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Obrady przebiegały wg porządku przesłanego Radnym wraz z zawiadomieniem o Sesji.  

1. Otwarcie obrad XLVIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu XLVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Lipno", druk nr 373. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Lipno", druk nr 374. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu 

Gminy Lipno, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, 

druk nr 375. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za korzystanie przez operatorów 

i przewoźników z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Lipno, druk nr 376. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Lipno na 

rok szkolny 2022/2023, druk nr 381. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 377 A. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2022-2031, druk nr 378 A. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobrzyca w 2022 

roku, druk nr 379. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu w 2022 roku, druk nr 380. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2022 w Gminie Lipno, druk nr 382. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie Sesji. 

 

 

Ad 3/ Przyjęcie protokołu XLVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu XLVII Sesji Rady Gminy Lipno 

został zamieszczony na stronie Urzędu Gminy i przekazany Radnym, zapytał o uwagi             

i pytania do jego treści. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu XLVII Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Anna Menes, Jacek Pawłowski 

 

 

ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesyjnym m. in.: 

1. w dniu 25 kwietnia przewodniczył posiedzeniu  Kapituły „Zasłużony dla Gminy Lipno”  

która rozpatrzyła wnioski w sprawie nadania tytułu  „Zasłużony dla Gminy Lipno”,  

2. w dniu 3 maja uczestniczył we mszy świętej w intencji Ojczyzny i zmarłych Druhen           

i Druhów z OSP Lipno i Mórkowo oraz w ślubowaniu Dziecięcej Drużyny Pożarniczej     

a także nasadzenia dębu z okazji 100-licia Związku OSP RP, 

3. w dniu 9 maja uczestniczył w obchodach Święta Patrona Szkoły Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Goniembicach. 

4. W dniach 16 i 25 maja uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetu, Rolnictwa                  

i Rozwoju Gminy, 
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5. w dniach 10 i 17 maja uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, 

6. w dniu 19 maja uczestniczył w posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych,    

7. w dniu 22 maja uczestniczył w Klonówcu w obchodach Gminnego Dnia Dziecka 

oraz zajmował się innymi bieżącymi sprawami  Biura Rady Gminy Lipno.  

 

 

Ad 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań w okresie 

międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Wójt Gminy Lipno, Łukasz Litka, przedstawił Sprawozdanie z najważniejszych działań 

podjętych w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym.  

/ w załączeniu Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno/ 

 

 

Ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Lipno", druk 

nr 373. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu 

„Zasłużony dla Gminy Lipno”, druk nr 373, wyjaśnił, że uchwała dotyczy nadania Pani 

Janinie Marach tytułu „Zasłużony dla Gminy Lipno”. Kapituła jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała złożony w tej sprawie wniosek, rekomendując Wysokiej Radzie podjęcie 

uchwały.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu proponowanej 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu 

"Zasłużony dla Gminy Lipno", druk nr 373. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Lipno” została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 373 oraz Uchwała nr XLVIII/355/2022 / 

 

 

ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Lipno", druk 

nr 374. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu 

„Zasłużony dla Gminy Lipno”, druk nr 374, wyjaśnił, że uchwała dotyczy nadania tytułu 

„Zasłużony dla Gminy Lipno” Kołu Gospodyń Wiejskich w Mórkowie. Kapituła jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała złożony w tej sprawie wniosek, rekomendując Wysokiej Radzie 

podjęcie uchwały.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu proponowanej 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu 

"Zasłużony dla Gminy Lipno", druk nr 374. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Lipno” została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 374 oraz Uchwała nr XLVIII/356/2022/ 

  

 

ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej       

z budżetu Gminy Lipno, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji                

i sposobu jej rozliczania, druk nr 375. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania 

spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno, trybu postępowania w sprawie 

udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, druk nr 375, prosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad 

udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno, trybu postępowania       

w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, druk nr 375. Dodała, że spółki wodne 

mogą otrzymać coroczną dotację w wysokości określonej w budżecie Gminy na bieżące 

utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz na finansowanie lub dofinansowanie inwestycji na 

terenie gminy Lipno w wysokości 30% kosztów realizacji zadania, lecz nie więcej niż 

3.000 zł brutto.  

Na zapytanie o zgłoszenia w sprawie projektu proponowanej uchwały, głos zabrał Radny 

Jacek Pawłowski pytając, czy każda ze spółek wodnych działających na terenie Gminy Lipno 

będzie mogła ubiegać się o dotację z budżetu Gminy, niezwłocznej - twierdzącej  odpowiedzi 

udzielił Wójt Gminy, Łukasz Litka. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym 

dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji        

i sposobu jej rozliczania, druk nr 375. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sylwester Przydrożny 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym 

dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji        

i sposobu jej rozliczania została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 375 oraz Uchwała nr XLVIII/357/2022/ 
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Ad 9/  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za korzystanie przez 

operatorów i  przewoźników z  przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lipno, druk nr 376. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty 

za korzystanie przez operatorów i przewoźników z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lipno, druk nr 376, prosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

stawek opłaty za korzystanie przez operatorów i  przewoźników z  przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lipno, druk nr 376.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu proponowanej 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek 

opłaty za korzystanie przez operatorów i przewoźników z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lipno, druk nr 376. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia stawek opłaty za 

korzystanie przez operatorów i przewoźników z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 376 oraz Uchwała nr XLVIII/358/2022 / 

 

 

ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Lipno na rok szkolny 2022/2023, druk nr 381. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Lipno na rok szkolny 2022/2023, druk nr 381, prosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Lipno na rok szkolny 2022/2023, druk nr 381. 

Na pytanie Przewodniczącego, czy Rada Gminy Lipno do zmiany tej uchwały  będzie mogła 

wrócić przed rozpoczęciem roku szkolnego, jeśli okaże się, że ceny jednostki paliwa znacznie 

wzrosną, odpowiedź potwierdzającą wyraziła Radczyni Prawna, Renata Torz, podkreślając, 

że zmiana taka musi nastąpić przed 1 września. Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Lipno na rok szkolny 2022/2023, druk nr 381.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 
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Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ceny jednostki paliwa w Gminie 

Lipno na rok szkolny 2022/2023 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 376 oraz Uchwała nr XLVIII/359/2022 / 

 

 

ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2022, druk      

nr 377 A. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 377 A, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 377A. 

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu proponowanej 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 377 A. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2022 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 377, druk nr 377A oraz Uchwała nr XLVIII/360/2022 / 

 

 

ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2022-2031, druk nr 378 A. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 378 A, poprosił                        

o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 378 A.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu proponowanej 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-203, druk nr 378A.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 
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Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 378, druk nr 378A oraz Uchwała nr XLVIII/361/2022/ 

 

 

ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobrzyca       

w 2022 roku, druk nr 379. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Dobrzyca, druk nr 379, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Dobrzyca w 2022 roku , druk nr 379. Wyjaśniła, że proponuje się 

pomoc finansową dla Gminy Dobrzyca w wysokości 10 000,- zł z przeznaczeniem na 

usuwanie skutków wichury w infrastrukturze gminnej po przejściu trąby powietrznej w dniu 

17 lutego 2022 roku.  

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu proponowanej 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Dobrzyca w 2022 roku , druk nr 379. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Dobrzyca została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 379 oraz  Uchwała nr XLVIII/362/2022/ 

 

ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu w 2022 roku, druk nr 380. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Wielkopolskiemu w 2022 roku, druk nr 380, poprosił                       

o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu w 2022 roku, druk nr 380. Dodała, że 

proponuje się pomoc finansową na dofinansowanie realizacji inwestycji drogowej pn. 

„Budowa sygnalizacji wzbudzanej na przejściu dla pieszych na drodze wojewódzkiej nr 309 

w Lipnie”. 

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu proponowanej 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu w 2022 roku, druk nr 380. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu w 2022 roku została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 380 oraz Uchwała nr XLVIII/363/2022/ 

 

Ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2022 w Gminie Lipno, druk nr 382. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu 

osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022 w Gminie Lipno, druk nr 383, poprosił 

o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

"Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022 w Gminie Lipno, druk nr 382, zaopiniowała 

pozytywnie. Wyjaśniła, że Program - jest programem osłonowym i został przygotowany        

w związku z ustanowieniem przez Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej programu 

wsparcia finansowego gmin w roku 2022 „Korpus Wsparcia Seniorów” ze środków 

pochodzących z Funduszy Przeciwdziałania COVID-19. Celem programu jest poprawa 

poczucia bezpieczeństwa oraz możliwości samodzielnego funkcjonowania w miejscu 

zamieszkania seniorów w wieku powyżej sześćdziesiątego piątego roku życia, wynikających 

z rozeznanych potrzeb na terenie gminy poprzez dostęp do tzw. „opieki na odległość”. 

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu proponowanej 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

programu osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022 w Gminie Lipno, druk            

nr 382. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

"Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022 w Gminie Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 382 oraz Uchwała nr XLVIII/364/2022 / 

 

ad 16/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że wszystkie stałe Komisje Rady złożyły Sprawozdania 

ze swojej działalności w roku 2021, poinformował, że każdy może się z nimi zapoznać – 

stanowią załączniki do materiałów dzisiejszej Sesji oraz są do wglądu w Biurze Rady. 

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu Radnym. 
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Radny, Marcin Grobelny, zapytał kiedy zostanie rozpisany przetarg na wykonanie ulic               

z „Polskiego Ładu” oraz, kiedy zostanie przywrócona do stanu pierwotnego nawierzchnia 

asfaltu na ul. Lipowej przy progu zwalniającym.     

Radna Iwona Lorenc-Zimniak poprosiła o interwencję w sprawie poprawy odprowadzenia 

wód opadowych na ul. Spółdzielczej w Lipnie, zwłaszcza na początkowym odcinku.  

Radny Sylwester Przydrożny zgłosił problem odprowadzenia wody opadowej z ulicy 

Szkolnej w Wilkowicach w sąsiedztwie ulicy Dębowej w kierunku do ul. Lipowej oraz 

sprawę nieprzywrócenia do stanu pierwotnego drogi – ul. Zachodniej po przeprowadzeniu 

inwestycji budowy gazociągu. 

W sprawie zalewania dróg wodami opadowymi oraz kwestię drożności rowów poruszyli 

także Radna Agnieszka Francke, Radna Joanna Płonka oraz Radny Jacek Pawłowski. 

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Sołtysom.   

Sołtys Górki Duchownej, Lech Knop, wypowiadając się w sprawie zalewania drogi w Górce 

Duchownej przez wody opadowe stwierdził, że powodem tego może być zasypany 

przydrożny rów, proponując jego odtworzenie oraz zgłosił, że nadal nie została zmieniona 

organizacja ruchu w Górce Duchownej, co miało nastąpić. 

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu mieszkance gminy, która zgłosiła sprawy: 

1. zalewania wodami opadowymi ulicy Kolejowej w Wilkowicach na odcinku przy skręcie 

na ul. Krętą w kierunku do ul. Bocznej, proponując wysypanie na tym odcinku tłucznia, 

2. potrzebę kontynuacji budowy chodnika na ul. Kolejowej, 

3. zapytała o budowę nowego przedszkola w Wilkowicach, 

4. potrzebę zamontowania koszy na śmieci wzdłuż ścieżki rowerowej na ul. Lipowej. 

 

Radny Mieczysław Reszczyński poinformował, że ze względu na to, że ze względu na 

zniszczenie, został zdemontowany plac zabaw przy Przedszkolu w Parku w Wilkowicach, 

złożył pisemny wniosek w sprawie budowy nowego placu zabaw w Wilkowicach. 

 

Na zgłoszenia Radnych, Sołtysa oraz Mieszkanki odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, Łukasz 

Litka.   

 

Innych zgłoszeń nie było. 

 

 

ad 17/ Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za 

przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie XLVIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


